

饲料博览

ISSN 1001-0084

CN 23-1298/S

2022

4

FEED REVIEW

SILIAO
BOLAN

茶树油饲料添加剂对肉仔鸡生长性能、血清生化及免疫性能的影响

呕吐毒素氧化酶的解毒效果研究

替抗产品在畜牧生产中应用的研究进展

绿茶在肉鸡生产中的应用研究进展

不同比例低蛋白氨基酸平衡日粮对生长猪氮平衡及血清生化指标的影响

ISSN 1001-0084



9 771001 008227

目次

试验研究 *Experimental Study*

- 茶树油饲料添加剂对肉仔鸡生长性能、血清生化及免疫性能的影响 张 玥, 石青青, 顾秋丽, 等 (1)
呕吐毒素氧化酶的解毒效果研究 刘佳旭, 韩 倩, 郭思桃, 等 (8)

综 述 *Review*

- 替抗产品在畜牧生产中应用的研究进展 刘 薇, 丁 雪, 杨运玲, 等 (14)
几种香料植物作为抗生素替代品在家禽生产中的应用 张召元 (19)
绿茶在肉鸡生产中的应用研究进展 桂干北, 张华琦, 曾 泽, 等 (26)

畜牧科学 *Livestock Science*

- 辽育白牛的品种特点、肥育饲养要点及应用前景 刘 军 (32)
异位发酵床处理粪污技术在湘西州中小规模猪场的应用试验 刘汉丹, 杨 琼, 秦 茂, 等 (36)

饲料与饲养 *Feed and Feeding*

- 不同比例低蛋白氨基酸平衡日粮对生长猪氮平衡及血清生化指标的影响 李美君, 申 童, 李运虎 (39)
酵素饲料对绿壳鸡蛋品质的影响 覃子榕, 林 夏, 左 莲, 等 (43)

特种养殖 *Special Breeding*

- 豢养野生动物宠物法治问题探讨 张湘莹 (46)

疾病防控 *Disease Prevention and Control*

- 鸡链球菌特异性产物与毒力基因的研究 赵洪君 (54)
羊链球菌病原分离鉴定及药敏试验 张宝泉 (58)
如何做好畜禽养殖场的消毒防控工作 卢 艳 (61)
鸡新城疫的预防和控制 宋 莹 (66)
猪繁殖与呼吸综合征病毒、圆环病毒2型与弓形虫混合感染的诊断与预防 吴晓晓, 万新军, 俞 进, 等 (69)

问题探讨 *Problem Discussion*

- 兽用中药在肉鸡无抗养殖中的应用 李彩虹, 王 欢, 刘朝阳 (73)
发展养羊产业助推乡村振兴初探——以陕西省安康市汉滨区为例 张善卫 (77)

FEED REVIEW

2022 No. 4 Tot. No. 360

CONTENTS

| | |
|--|-------|
| Effects of Tea Tree Oil Feed Additives on Growth Performance, Serum Biochemistry and Immunity Performance of Broiler Chickens·····ZHANG Yue, SHI Qingqing, GU Qiuli, et al. (1) | (1) |
| Study on Detoxification Effect of Vomitoxin Oxidase·····LIU Jiaxu, HAN Qian, GUO Sitao, et al. (8) | (8) |
| Research Progress of Antibiotic Substitute Products in Animal Production ·····LIU Wei, DING Xue, YANG Yunling, et al. (14) | (14) |
| Application of Several Spice Plants as Antibiotic Substitutes in Poultry Production·····ZHANG Zhaoxiang (19) | (19) |
| Research Progress on Application of Green Tea in Production of Broiler Chickens ·····GUI Ganbei, ZHANG Huaqi, ZENG Ze, et al. (26) | (26) |
| Breed Characteristics, Fattening and Feeding Points and Application Prospect of Liaoyu White Cattle·····LIU Jun (32) | (32) |
| Application Test of Ectopic Fermentation Bed Treatment Technology of Manure on Small and Medium-sized Pig Farms in Xiangxi Prefecture·····LIU Handan, YANG Qiong, QIN Mao, et al. (36) | (36) |
| Effects of Different Proportions of Low Protein Amino Acid Balanced Diet on Nitrogen Balance and Serum Biochemical Indexes in Growing Pigs·····LI Meijun, SHEN Tong, LI Yunhu (39) | (39) |
| Effects of Enzyme Feed on Egg Quality of Green-eggshell Chickens ·····QIN Zirong, LIN Xia, ZUO Lian, et al. (43) | (43) |
| Discussion on Legal Issues in Keeping Pets of Wild Animals·····ZHANG Xiangying (46) | (46) |
| Study on Specific Products and Virulence Genes of <i>Streptococcus Gallinarum</i> ·····ZHAO Hongjun (54) | (54) |
| Isolation, Identification and Drug Sensitivity Test of Pathogen of Sheep Streptococcosis ·····ZHANG Baoquan (58) | (58) |
| How to do a Good Job on Disinfection, Prevention and Control of Livestock and Poultry Farms·····LU Yan (61) | (61) |
| Prevention and Control of Newcastle Disease in Chickens·····SONG Ying (66) | (66) |
| Diagnosis and Prevention of Mixed Infection of Porcine Reproductive and Respiratory Syndrome Virus, Circovirus Type 2 and <i>Toxoplasma gondii</i> ·····WU Xiaoxiao, WAN Xinjun, YU Jin, et al. (69) | (69) |
| Application of Veterinary Traditional Chinese Medicine in Non-resistant Breeding of Broiler Chickens·····LI Caihong, WANG Huan, LIU Chaoyang (73) | (73) |
| A Preliminary Study on Developing Sheep Raising Industry to Promote Rural Revitalization—— Taking Hanbin District, Ankang City, Shaanxi Province as an Example·····ZHANG Shanwei (77) | (77) |